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Úvodní slovo

Výsledky z minulých kol
51. kolo: BK Mladá Boleslav – HC Škoda Plzeň 4:2 (1:0, 2:1, 1:1)
Branky a nahrávky: 15. O. Roman (Malát, Lantoši), 22. Fořt (Söderlund), 29. Bernad (O. Roman, Malát), 
59. J. Stránský (Lunter) – 22. Pour (Blomstrand, Kremláček), 53. Hrabík (Zámorský, Holešinský).

52. kolo: HC Škoda Plzeň – HC Motor České Budějovice 3:5 (1:1, 1:2, 1:2)
Branky a nahrávky: 1. Rekonen (Holešinský, Zámorský), 29. Mertl (Pour, Pavlát), 55. Mertl – 4. Šenkeřík 
(Raška I), 21. Gulaš (Štencel), 36. Přikryl (Valský, Vondrka), 41. Doležal (Percy), 60. Přikryl.

Jan Schleiss, 
kapitán A mužstva HC Škoda Plzeň

Vážení fanoušci,
dovolte mi Vám poděkovat za to, že jste si i dnes 
našli cestu do LOGSPEED CZ Arény s cílem nás 
podpořit. Jsme si moc dobře vědomi, že jsme Vám 
svými posledními výsledky a herním projevem 
v základní části mnoho radosti neudělali. Proto 
si Vaší podpory nesmírně vážíme.

Devět proher v řadě rozhodně netěšilo ni-
koho z nás. Nyní je ale důležité si ze zápasů 
vzít poučení, ale především i to dobré, co nám 
v nich v dílčích momentech vyšlo. A udělat za 
trápením tlustou čáru a soustředit se na Li- 
berec.

V play off platí, že je jedno, na jakého soupeře 
narazíte. Musíte porazit každého, pokud chcete 
udělat úspěch. Osobně se na utkání s Bílými 
Tygry těším. Mají dobrý tým a zápasy s nimi 
mají vždycky grády. V základní části jsme s nimi 
nesehráli špatné duely, třikrát rozhodovalo 
prodloužení. Budou to dramatické souboje, 
které budou mít šťávu.

Je nyní na nás, abychom ukázali sílu. Doufám, 
že jsme si trápení vybrali už dosyta a nebudeme 

v tom pokračovat. Osobně mě výsledková mizérie 
hodně frustrovala a byl jsem z toho všeho pod-
rážděný. Kdybych se v tom měl i nadále babrat, 
byl by to rychlý konec. V neděli o půlnoci jsem 
to hodil za hlavu a věřím tomu, že začíná nová 
soutěž a budeme hrát o hodně lépe. 

Není, naštěstí, ani čas se v tom nadále pitvat. 
Ta deka, která na nás v poslední čtvrtině základní 
části ležela, už byla hodně dlouhá. Nyní musíme 
být už jen pozitivní a koukat dopředu.

To ale neznamená, že bychom nad výsledkovými 
nezdary jen tak mávli rukou. To rozhodně ne! 
V play off ale je nutné, abychom se soustředili 
sami na sebe, věřili si a hráli hokej, který jsme 
předváděli, když jsme byli úspěšní. Dodržovali 
věci, které si za zavřenými dveřmi řekneme. 
Abychom dokázali, že jsme tým, protože jedině 
týmovost a týmové pojetí hry umožní úspěch. 
O tom jsem přesvědčený.

Věřte nám, že uděláme maximum pro to, aby-
chom Vám znovu dělali naším hokejem radost. 

Za celou kabinu ještě jednou – díky, že při 
nás i nadále stojíte!



Vstupenka jako jízdenka: Stejně jako minulé 
sezóny, i  letos vás společně s PMDP budeme 
vozit na hokej! Vstupenka či permanentka platí 
jako jízdenka 90 min. před začátkem domácího 
zápasu našich indiánů a platí ještě 120 min. po 
jeho skončení.

Narozeniny v Aréně: Chcete překvapit na naro-
zeniny někoho z rodiny, kamaráda/kamarádku, 
dítě či kohokoliv, na kom vám záleží? Připravte 
oslavenci s podporou hokejových indiánů takový 
dárek, na který jen tak nezapomene. V průběhu 
extraligového utkání oslavenci popřeje oblíbený 
hráč přímo z kostky a náš maskot popřeje a pře-
dá dárek z klubového Fanshopu. Více informací 
naleznete na www.hcplzen.cz v sekci FANZÓNA.

Soutěže na klubovém Facebooku: Na našem 
Facebooku pravidelně soutěžíme o  lístky na 
následující domácí utkání našich hráčů, tak nás 
sledujte a zapojte se! Kombinujeme znalostní 

otázku s tipem na duel, takže šanci vyhrát má 
opravdu každý.

Volné bruslení: Jako každou sezónu, i letos můžete 
chodit na volné bruslení. Koná se na tréninko-
vé hale a přesný rozpis najdete na webových 
stránkách zimnistadionplzen.cz anebo můžete 
bedlivě sledujte naši multimediální kostku.

Jubilea: Je klubovým milým zvykem připomí-
nat si malé i velké milníky, kterých naši hráči 
v průběhu sezóny dosáhnou. Tak si pojďme 
pár z nich vyjmenovat. Petr Zámorský v derby 
zkompletoval 400 utkání v extralize a chybí 
mu dvě branky od půl-kulaté padesátky. Míra 
Svoboda už vyhlíží dvoustý start v naší nejvyšší 
soutěži. Aktuálně má na svém kontě 197 utkání. 
Dva nováčci v modrobílém také snad brzy budou 
slavit – Jaroměřský své 400. střetnutí v extralize 
(nyní 398) a Honejsek 300. kanadský bod (nyní 
290). (ke konci základní části)

Novinky z klubu

#jagrteam
Výhradní distributor pro ČR
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Obránce Jan Piskáček: 
Začíná zcela nová soutěž

Jan Piskáček závěr základní části nedohrál kvůli 
zranění. Pro vyřazovací boje by už měl být k dispozici 
jak trenérům, tak svým spoluhráčům ve snaze dojít 
v play off co nejdále.

Honzo, dlouhá série proher v závěru základní 
části, kterou indiáni neradi posbírali, i  vám 
musela dělat starosti. Jak jste na ni v kabině rea- 
govali?
Snažili jsme se společně s ostatními zkušenějšími 
kluky působit na kabinu pozitivně, abychom tohle 
složité období zvládli. Bohužel hokej je sice krásný, 
ale někdy je krutý a nevyzpytatelný. Samozřejmě 

série neúspěchů byla dlouhá a nikdo jsme z toho 
pochopitelně neměli radost. Ani my, ani fanoušci. 
Snažili jsme se nepanikařit a dělat správné věci, 
aby se to už konečně zlomilo.

Jaký je váš možná tajný recept na to, jak přečkat 
takové složité období?
Základem je těšit se na zimák. Pak to všechno 
teprve může fungovat. Osobně s tím ale problém 
nemám. I když se prohrává, motivaci mám pořád 
stejnou, ne-li větší. Soustředit se na věci, které 
nepříjemnou sérii mohou zlomit. Plus se těšit do 
práce a udržovat si čistou hlavu.

#jagrteam
Výhradní distributor pro ČR
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Čistá hlava je pro profesionálního spor-
tovce určitě základním kamenem úspěchu. 
Nicméně ale musí být velice těžké si ji 
v takových situacích dokázat udržet. Bylo to 
i pro vás náročné, když prohry bohužel při- 
bývaly?
Dokážu se od toho oprostit. Pomáhá mi 
v tom rodina, to určitě ano. Pochopitelně se 
podívám na videa ze zápasu, ale abych viděl, 
co se dělo a co zlepšit. Neutápím se v tom.

Plzeňský tým dal v základní části hodně 
prostoru i dvěma šestnáctiletým obrán-
cům – Adamu Jiříčkovi a Janu Skokovi. Jak 
se vám na ledě i mimo něj svým přístupem  
líbili?
Jsou to ohromně šikovní kluci. Nejdůležitější 
nyní bude, aby se v  růstu nezastavovali 
a pokračovali na své cestě. Hokej se vyvíjí 
každý den, proto musejí pracovat a být 
pokorní, aby i nadále výkonnostně rostli. 
A hlavně – dávat tomu všechno, co mohou.

Do Plzně jste vy osobně přicházel i s určitou 
vidinou role mentora. Přišli za vámi právě 
tito výše zmiňovaní mladí obránci s otázkou 
nebo prosbou o radu?
Že by přímo takhle mě vyhledali a na něco se 
ptali, to ani ne. Ale tu roli jistě beru. Snažím 
se klukům pomoct a v určitých situacích jim 
vysvětlit či poradit. 

Základní část je minulostí, veškeré úspěchy 
či nezdary v ní tak trochu už i zapomenu-
ty. Začíná nová soutěž nebo je to jenom  
fráze?
Proto hrajeme hokej. Pro tohle období. 
Teď se všechno smazalo a vycházíme jen 
z nějaké pozice, kterou jsme si přes základní 
část uhráli. Naším úkolem bylo se dostat do 
vyřazovacích bojů, takže teď už jdeme krok 
po kroku, zápas od zápasu. Výhru po výhře. 
Pro to každý hokejista hraje. Pro ten pohár 
na konci cesty.

Jaká byla vaše reakce, když jste se v neděli 
večer dozvěděl, že v předkole narazíte na 
Liberec?

Prakticky žádná. Stejná, jako kdyby se 
v kolonce u našeho týmu v roli soupeře 
objevil každý jiný tým. Vnímám to spíš tak, 
a mají to stejně i kluci, že jsme rádi, že TO 
konečně začne. Závěr byl těžký, ale teď se 
to smazalo a začíná se od nuly. Nebudou 
se počítat body, ale zápasy.

Jaký je Liberec soupeř?
Myslím si, že nás čekají s Tygry vyrovnané 
zápasy plné tvrdosti a bojovnosti. O tom 
jsme se přesvědčili v základní části, když 
vlastně všechna čtyři střetnutí byla hodně 
vyrovnaná. Je to play off, může rozhodnout 
maličkost. Začíná se v sérii 0:0 a nikdo neví, 
jak to dopadne. 

Jan PISKÁČEK
POST: obránce

NAROZEN: 11. 9. 1989
VĚK: 33

VÁHA: 88 kg
VÝŠKA: 180 cm

HŮL: levá



Tabulka

Poř. Klub B

1. HC Dynamo Pardubice 108

2. HC VÍTKOVICE RIDERA 102

3. HC Sparta Praha 99

4. Mountfield HK 88

5. Bílí Tygři Liberec 87

6. HC Oceláři Třinec 80

7. HC Kometa Brno 72

8. HC Olomouc 71

9. HC Energie Karlovy Vary 68

10. BK Mladá Boleslav 67

11. HC VERVA Litvínov 67

12. HC Škoda Plzeň 65

13. HC Motor České Budějovice 61

14. Rytíři Kladno 57
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Kanadské 
bodování

# Jméno a příjmení Z G A B

1. Petr Kodýtek 44 15 19 34

2. Aleksi Rekonen 52 14 20 34

3. Petr Zámorský 51 7 25 32

4. Jan Schleiss 50 13 15 28

5. Kryštof Hrabík 50 12 16 28

6. Adrián Holešinský 33 10 17 27

7. Filip Suchý 49 8 13 21

8. Tomáš Mertl 52 11 9 20

9. Marek Baránek 39 3 12 15

10. Ludwig Blomstrand 35 7 7 14

11. Jakub Pour 24 6 6 12

12. Vojtěch Budík 16 2 5 7

13. Adam Dvořák 36 3 3 6

14. Michal Houdek 48 2 4 6

15. Václav Adamec 35 1 2 3

16. David Kvasnička 38 1 2 3

17. Jan Piskáček 30 0 3 3



HC Škoda Plzeň oslavil     deset let od titulu



HC Škoda Plzeň oslavil     deset let od titulu
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# Jméno a příjmení Post Věk Výška Váha Hůl

39  Dominik Pavlát B  23 187  80  L 

32  Miroslav Svoboda B  28 190  80  L 

63  Marek Baránek O  27 185  88  L 

49  Vojtěch Budík O  25 185  92  L 

3  Michal Houdek O  22 193  95  L 

74 Jan Jaroměřský O  34 181 84 L 

5 Adam Jiříček O  16 186 69 P 

16  Vladimír Kremláček O  20 183  77  L 

65  David Kvasnička O  23 178  82  L 

Daniel Malák O  20 184 77 L 

75  Jan Piskáček O  33 180  88  L 

4 Jan Skok O  16 183 87 L 

20  Petr Zámorský O  30 180  86  P 

27  Václav Adamec Ú 20 174  75  L 

56 Martin Beránek Ú 21 183 77 L 

34  Samuel Bitten Ú 22 188  91  L 

96  Ludwig Blomstrand Ú 30 188  102  L 

Josef Dáňa Ú 20 178 80 L 

13  Adam Dvořák Ú 18 171  73  P 

89 Adrián Holešinský Ú 26 182 86 L 

17 Antonín Honejsek Ú 31 182 87 L 

11  Kryštof Hrabík Ú 23 194  98  L 

88  Petr Kodýtek Ú 24 168  70  L 

86  Tomáš Mertl Ú  175  82  L 

64 Jakub Pour Ú 23 191 90 L 

18  Aleksi Rekonen Ú 29 181  88  L 

84  Jan Schleiss Ú 28 177  81  P 

55 Marek Soukup Ú 18 187 84 L 

42  Filip Suchý Ú 25 173  76  L 

Hlavní trenér: Petr Kořínek

HC Škoda 
Plzeň

Bílí Tygři 
Liberec

# Jméno a příjmení Post Věk Výška Váha Hůl

1 Daniel Král B 19 190 80 L

60 Petr Kváča B 25 186 77 L

31 Jakub Neužil B 28 187 85 L

6 David Aubrecht O 22 184 78 L

8 Uvis Janis Balinskis O 26 182 84 L

17 Lukáš Derner O 39 185 96 L

20 Jakub Dvořák O 17 195 92 L

29 Michal Ivan O 22 186 82 L
59 Petr Kolmann O 34 190 90 L

23 T.J. Melancon O 26 182 88 P

55 Richard Nedomlel O 29 194 119 L

73 Jan Štibingr O 23 178 76 P

43 Ondřej Vitásek O 32 192 95 L

16 Michal Birner Ú 37 183 83 L

88 Michal Bulíř Ú 31 187 82 L

27 Adam Dlouhý Ú 28 177 86 L

77 Martin Faško-Rudáš Ú 22 183 73 P

41 Tomáš Filippi Ú 30 185 85 L

19 Oscar Flynn Ú 23 174 71 P

67 Michael Frolík Ú 35 186 88 L

26 Petr Jelínek Ú 38 188 98 L

71 Adam Najman Ú 22 182 84 L

45 Jan Ordoš Ú 26 181 81 P

18 Jakub Rychlovský Ú 21 183 81 L

28 Jan Šír Ú 23 187 88 P

53 Jaroslav Vlach Ú 30 188 96 L

Hlavní trenér: Patrik Augusta

Soupisky
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Máte doma nezvladatelné dítě?
Chová se vaše dítě nesrozumitelně, zvláštně, jinak než je obvyklé?

Zdá se vám, že přestože děláte maximum, nezvládáte výchovu svého dítěte?
Může se jednat o poruchu autistického spektra (autismus).

NAŠE ORGANIZACE S 12TI LETOU HISTORIÍ VÁM MŮŽE NABÍDNOUT:

KONTAKTY

IRENA VÍTOVCOVÁ
předsedkyně a zakladatelka

+420 777 700 766
procit@autismusprocit.cz

MGR. LENKA VAŇAČOVÁ
speciální pedagog
+420 777 700 768

procitspec@autismusprocit.cz

BARBORA JINDROVÁ, DiS.
sociální pracovnice
+420 777 700 767

procitsoc@autismusprocit.cz

Poradenství a terapie, nácviky sociálních dovedností, sourozenecké skupiny, vzdělávací  
a sportovně – relaxační pobyty, volnočasové aktivity, osvětové aktivity, a spoustu dalšího….

JSME TADY PRO VÁS

DÁRKOVÝ POUKAZ NA 
ŠTĚSTÍ A HRDOST V CÍLI

7. ročník charitativního běhu,  
který se koná v sobotu 29. 4. 2023 v Plzni.

KUP

runforprocit.cz

VEŘEJNÁ SBÍRKA, sbírkový účet: 6130061327/5500 
Děkujeme za podporu!
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Liberecké šelmy nakonec na přímý postup do 
čtvrtfinále play off nedosáhly, ale bojovaly o něj 
do posledního kola. Tím, že Hradec Králové zvítězil 
ve východočeském derby za tři body, toto „pri-
vilegium“ získal on. Bílé Tygry tak čeká předkolo, 
do kterého vstoupí v roli favoritů z pátého místa 
s 87 body. Ale s formou jako hrom – posledních 
devět zápasů vyhráli!

Liberec je dlouhodobě v širší špičce české extraligy. 
Své dlouhodobé koncepci důvěřuje a nedělá pře-
kotné změny. A to i tehdy, když stanoví extraligový 
rekord v počtu remízových zápasů v řadě. O tom 
jsme již psali v minulých dvou představení Liberce 
v Plzni, takže jen telegraficky: Sedm úvodních kol 
letošního ročníku = sedm remízových utkání po  

60 minutách. Následně dvě výhry po třech bodech, 
aby přišly další dvě prodloužení, respektive nájezdy.

Před sezónou Tygři investovali do útočných řad 
a významně posílili. Zlákali Michaela Frolíka, 
který přišel ze Švýcarska, a také Michala Bulíře, 
jenž po výtečné sezóně v našem týmu vyslyšel 
volání mateřského klubu. Z Mladé Boleslavi získali 
rychlonohého šikovného štírka Oscara Flynna, 
kterému letošní ročník vychází na výbornou. 
Obranu doplnil lotyšský zadák Uvis Jānis Balinskis 
a Kváču v brankovišti Jakub Neužil z pražské Sparty.

Toto modrobílé předkolo bude velice pikantní právě 
pro již zmiňovaného Bulíře, který loňskou sezónu 
strávil na západě Čech. 31letý útočník ale neprožívá 

Bílí Tygři 
Liberec

Představení soupeře



51. kolo: HC Energie Karlovy Vary – Bílí Tygři Liberec 3:4p (0:1, 1:2, 2:0 - 0:1)
Branky a nahrávky: 25. Havlín, 51. Havlín (Dlapa, O. Beránek), 58. Gríger (Havlín, Dlapa) 
– 7. Ordoš (Jelínek, Rychlovský), 33. Dlouhý (A. Najman, Šír), 38. Flynn (A. Najman,  
Balinskis), 64. Vlach.

52. kolo: Bílí Tygři Liberec – HC VÍTKOVICE RIDERA 2:1sn (0:1, 0:0, 0:0 - 1:0)
Branky a nahrávky: 42. Ivan (Rychlovský), rozhodující nájezd Vlach – 15. Lindberg (Mueller).

Poslední zápasy soupeře

veselý ročník. Bojuje se zraněními a není svému 
celku k dispozici. Za uplynulou část ročníku odehrál 
pouhých 20 zápasů (3 góly + 7 asistencí). V polo-
vině ledna Tygři prozradili, že Bulíř, který se zranil  
20. prosince v duelu s Litvínovem, měl svému týmu 
nakonec šest až osm týdnů, musel totiž podstoupit 
operaci lýtkového svalu. Existuje tedy jistá možnost, 
že by do předkola již zasáhnul.

Pojďme se podívat do statistik. Začněme těmi 
týmovými, protože vyřazovací boje budou 
rozhodovat právě ty. Možná byste i na základě 
druhého odstavce správně tipovali, že Liberec 
byl nejpilnějším týmem co do počtu prodloužení 
či samostatných nájezdů. Severočeši si je užili 
hned dvacetkrát z možných 52 duelů, a to s vy-
rovnanou bilancí – 10 výher a 10 proher. Liberec 
vstřelil 39 přesilovkových gólů s 19,5 % využitím 
nabídnutých početních výhod. V oslabení inkasoval 
naopak devětatřicetkrát (což je třetí nejvyšší číslo 
v extralize) s procentuální úspěšností ubránění 
vlastních trestů na úrovni 77,33 %. V hodnocení 
Radegast indexu (hodnocení +/-, hity a zblokované 
střely) byli Severočeši na čtvrtém místě (o dvě 
příčky před indiány). Je tedy jasné, že se proti 
sobě postaví dva bojovné mančafty, které mají 
svou hru postavenou na týmovém pojetí. 

Nyní k individuálním statistikám. Nejproduktivnějším 
Bílým Tygrem byl v základní části již zmiňovaný 
Oscar Flynn s 38 kanadskými body za 22 branek 
a 16 asistencí. S dvaadvaceti přesnými trefami byl 
pochopitelně i nejlepším ve svém týmu v tomto 
hodnocení a v měřítku celé extraligy mu patří páté 

místo. Na druhém místě, ale se stejným počtem 
bodů, je Adam Najman s devíti přesnými trefami 
a 29 nahrávkami. V tomto hodnocení byl zase on 
v kádru Tygrů nedostižným a v celé soutěži pak na 
devátém místě. Třetí a čtvrté místo v produktivitě 
týmu náleželo dvěma dalším tahounům – Michalu 
Birnerovi a Tomáši Filippimu. Oba posbírali celkem 
36 bodů.

V brankovišti Bílých Tygrů Liberec je jasnou jed-
ničkou Petr Kváča. Nastoupil do 43 utkání, vychytal 
26 výher a zapsal jedno čisté konto. S úspěšností 
svých zákroků na úrovni 92,53 % mu patří celkové 
druhé místo v hodnocení všech gólmanů naší 
nejvyšší soutěže. 

Pojďme si rychle zopakovat letošní duely s Tygry. 
První dramatické utkání na severu Čech rozho-
dovalo, jak jinak, než prodloužení. V něm byli 
šťastnější indiáni, kterým výhru svým druhým 
gólem ve střetnutí vystřelil Petr Zámorský. Pl-
zeňští vyhráli 3:2, neboť se k Zámorskému přidal 
ještě Mertl. Druhé utkání, druhé prodloužené. 
Jen se bitva přesunula na plzeňský led. Liberec 
oplatil indiánům porážku a zapsal dva body po 
vítězství 4:3. Plzeňské trefy zaznamenali Rekonen, 
Blomstrand a Holešinský. A uhodnete, jak dopadlo 
třetí utkání? Jasně, prodloužení! Opět jej zvládli 
lépe Liberečtí, kteří po výhře 2:1 získali dva body. 
Jediný plzeňský gól vsítil Hrabík. V zatím posledním 
střetnutí zvítězili Tygři na plzeňském ledě v poměru 
4:2, když díky perfektně zvládnutým přesilovkám 
otočili z průběžného stavu 0:2. Plzeňské trefy 
zaznamenali Rekonen a Hrabík.
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Tři hvězdy soupeře
Bílí Tygři Liberec

Michal Bulíř
Michal Bulíř je téměř čistokrevný Tygry. Jedinou extraligovou 
výjimku udělal loni, kdy oblékal plzeňský dres a znovu 
nastartoval svou produktivitu. V 53 zápasech základní části 
posbíral 56 kanadských bodů (27 + 29) a v bohužel krátkém 
putování ve vyřazovacích bojích přidal 4 další body. 31letý 
forvard ale, jak jsme zmiňovali v představení týmu, hodně 
bojuje v letošní sezóně se zraněními.

Michael Frolík
35letý odchovanec kladenského hokeje nezamířil po ná-
vratu do České republiky do středních Čech, ale trajektorii 
ze švýcarského Lausanne protáhl až na sever do Liberce. 
Český vítěz Stanley Cupu v nejslavnější hokejové soutěži 
nastoupil k úctyhodným 858 zápasům v základní části 
(159 + 225) a dalším 47 (7 + 12) v play off, podepsal s pod-
ještědským klubem roční kontrakt. V letošní sezóně zatím 
posbíral v celkem 48 duelech 10 branek a 14 nahrávek.

Oscar Flynn
23letý forvard se sice narodil v Británii, ale hokejově vyrůstal 
v Mladé Boleslavi. Čeština a Česká republika u něho hraje 
jasný prim. Až do minulé sezóny v extralize neoblékal jiný 
dres než boleslavský. V první lize vypomáhal buď Ústí nad 
Labem, Kadani nebo Litoměřicím. Před letošní sezónou se 
rozhodl pro změnu prostředí a zvolil Liberec. Pokud vzpo-
meneme, že vyhrál po základní části tabulku produktivity 
svého týmu, jistě je se svou volbou spokojen.
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Jan Skok: Upřímný  
rozhovor o šanci  
v plzeňské organizaci

Představujeme  
mladé naděje

Plzeň často dává v A týmu možnost mladým hrá-
čům. V letošní sezóně tomu není jinak, v obraně 
Škody se často objevují dokonce dva šestnáctiletí 
obránci. Adam Jiříček a Jan Skok. Druhý jmenovaný 
je v plzeňské organizaci teprve 
první sezónu, avšak díky vý-
borný výkonům se z kategorie 
dorostu vypracoval až mezi 
šest obránců prvního týmu. 

Jaké byly tvoje hokejové 
začátky?
Poprvé jsem začal chodit na 
zimní stadion asi ve třech 
letech, ale abych řekl pravdu, 
tak už si to moc nepamatuji. 
Táta ale vždycky říkal, že jsem 
uměl dříve bruslit než chodit. 
Narodil jsem se v Písku, kde 
jsem také poprvé zavítal na 
stadion. K hokeji mě přivedl právě táta, který 
ho dlouho hrál a posléze i trénoval, takže jsem 
k němu měl od mala hodně blízko. Začínal 
jsem již v brusličce, když jsem ještě chodil do 
školky, následně jsem prošel postupně věko-
vými kategoriemi až do páté třídy. Hokejově 
na Písek vzpomínám moc rád, chodili jsme se 
spoluhráči do hokejové školy a dodnes tam 
mám hodně kamarádů.

Nazrál potom okamžik se posunout trošku výše?
Tak bych to neřekl, ale táta dostal práci trenéra ve 
Strakonicích, tak si mě tam sebou vzal na hosto-
vání, aby mě měl pod dohledem a mohl se mnou 

nadále pracovat. Hrál jsem 
tam v šesté i v sedmé třídě. 
Poslední rok ve Strakonicích 
jsem hrál už ligu dorostu s kluky 
o dva roky staršími. Trénoval 
mě tam pan Škola, který mi 
toho také po hokejové stránce 
dal mnoho. 

A jak jsi se nakonec ocitl v do-
rostu Mladé Boleslavi?
Už když jsem byl Strakonicích, 
tak jsem pravidelně jezdil na 
výběry VTM za Jihočeský kraj, 
kde jsme se utkávali s ostat-
ními kraji. Ten Středočeský 

vedl pan Lukáš Zörkler, který zároveň trénoval 
9. třídu v Boleslavi. Zeptal se mě, zdali bych měl 
chuť jít hrát k nim. Souhlasil jsem, a tak jsem 
šel do devítky tam. Bylo to pro mě samozřejmě 
ze začátku hodně náročné, protože jsem vlastně 
odešel daleko z domova, přestože jsem ve škole 
chodil teprve do osmé třídy. Nastala změna 
prostředí, kamarádů, spoluhráčů, školy, zkrátka 
všeho. Navíc jsem se zůstal bez rodičů, takže lehké 
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to nebylo, ale dnes to vnímám již tak, že mě to 
hodně dalo a posílilo. Dnes, kdy mi je šestnáct 
let, se relativně dokážu již sám o sebe postarat. 
Druhý rok v Boleslavi jsem se dostal do základní 
sestavy v extralize dorostu, kde mě trénovali skvělí 
trenéři pan Pletka s panem Vrbatou.

V Mladé Boleslavi jste měli skvělý tým, navíc jste 
hodně často hráli i proti Plzni. Jaký pro tebe byla 
Škoda soupeř?
Plzeň v dorostu měla samozřejmě dobrý tým, 
avšak my ho měli také a zápasy si myslím tomu 
odpovídaly svou kvalitou. Plzeň byla vždy nepří-
jemný soupeř, byly to vždycky hodně tvrdé, rychlé 
a vyhrocené zápasy. Výsledkově se nám ale na 
Plzeň minulý rok celkem dařilo.

O to více jistě musí zamrzet porážka již ve čtvrtfinále 
proti Spartě…
To rozhodně. Porážka mě hodně mrzela, celou 
sezónu si troufám říci, že jsme jako boleslavský 
dorost výsledkově dominovali, takže jsme měli 
vysoké ambice. Myslím, že jsme měli tým na 
to vyhrát i titul, bohužel se to nepodařilo. Ve 
čtvrtfinále nás vyřadila Sparta nebo spíš, aniž 
bych snižoval její kvality, tak nás vyřadil brankář 
Hrabal, který chytal fantasticky a dovedl Pražany 
k postupu. Ostatní taktéž hráli dobře, ale on byl 
dle mého názoru ten hlavní důvod. Ale celkově 
na loňský rok vzpomínám dobře, protože moje 
výkonost právě ve čtvrtfinále, ale i v celé sezóně, 
začala jít nahoru. Titul nakonec vyhrála právě 
Plzeň, navíc proti Spartě, takže jim zpětně ještě 
jednou gratuluji. Vyhrála zaslouženě, a když jsem 
navíc teď tady, tak o to je to sladší.

Přestože jsi v Boleslavi prožil dobrý rok, nakonec 
ses objevil v Plzni. Jak se zrodil tvůj přestup na 
západ Čech?
Popravdě se to nerodilo úplně jednoduše. Už někdy 
v průběhu loňské sezóny byl můj táta v kontaktu 
s panem Dvořákem, který je momentálně u pl-
zeňského A týmu. Jak se sezóna blížila ke svému 
konci, tak i ty kontakty byly častější. Snažili jsme 
se udělat správný krok a Plzeň měla velký zájem. 
S tátou i bráchou jsme tu byli na jednání, u kterého 
byli pánové Špaček, Kořínek, Vojan a Dvořák. Vše 

jsme rozebírali. Musím přiznat, že opustit Boleslav 
bylo těžké, protože jsme tam měli skvělou partu 
a vybudoval jsem si k týmu vztah. Táta i brácha 
si ale přáli, abych šel do Plzně, a jejich názor 
ovlivnil i moje celkové rozhodnutí. Měl jsem ještě 
i jednu nabídku, mohl jsem jít do Švédska, kde 
jsem byl i na try-outu, ale nakonec jsem zvolil 
Plzeň. Nyní jsem za to moc šťastný. Věděl jsem, 
že má Plzeň nejlepší hokejovou akademii, skvěle 
tu pracují právě s obránci, a i v A týmu se dává 
příležitost mladým hráčům. Od prvního dne v Plzni 
dodržují to, co jsme si po přestupu řekli. Je tady 
nádherná ubytovna a všechny podmínky pro to, 
aby se člověk mohl soustředit pouze na hokej 
a zdokonalovat se. Když jsem přišel do dorostu 
Plzně, tak ho ještě trénoval pan Kořínek s panem 
Bombicem. Ještě během letní přípravy si mě do 
juniorky vytáhl pan trenér Vojan. Za tu příležitost 
jsem mu moc vděčný, je to skvělý trenér a pod 
jeho vedením si myslím, že jsem udělal další 
velký progres.

Byl hokej vždy číslo jedna nebo ses rozmýšlel 
i mezi jinými sporty?
Fotbal mi vůbec nejde a  jiný sport jsem ani 
nezkoušel. Odmala byl hokej číslo jedna a vše 
jsem tomu podřizoval. Navíc jsem měl velkou 
podporu od táty, od mých zmíněných třech let 
se u nás řeší pouze hokej. 

A začínal jsi hned jako obránce?
Ani nevím, jak to vzniklo, nebo kdo to určil, ale už 
odmala byl mým postem obránce. Akorát někdy 
kolem třetí, čtvrté třidy jsem chvilku pokukoval 
po tom být brankářem, takže jsem to chvílemi 
střídal, nakonec jsem ale zůstal u beka.

Jak by ses jako hráč popsal a co si myslíš, že je 
tvojí předností? 
Táta na mě byl vždy tvrdý, což si myslím, že mi dalo 
tu vlastnost, že se snažím být skromný, pokorný 
a pracovitý. Snažím se nikdy na nic nestěžovat, být 
trpělivý a všechno si vypracovat. Samozřejmě, jak 
se hokejová kariéra vyvíjí, tak ta hlava je hodně 
důležitá a snažím se sám se sebou pracovat po 
psychické stránce, být v pohodě a správně nasta-
vený. Hodně mi s tím pomáhá také starší bratr, se 
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kterým jsem neustále v kontaktu a všechny věci 
probíráme. Obecně musím říci, že mám z rodiny 
neuvěřitelnou podporu. Všichni tomu obětují vše 
a přizpůsobují, abych měl co možná ten největší 
prostor se cítit v pohodě a soustředit se jen na 
hokej. Ať už je to rodinné zázemí, tak psychická 
či materiální podpora. Nesmím také zapojenou 
na podporu při práci se studiem. Bez toho bych 
nebyl tam, kde jsem. Myslím, že mojí hokejovou 
předností je důrazná, agresivní a defenzivní hra. 
Nebojím se žádné konfrontace, rovněž dle mého 
mám slušné bruslení a dobrou střelu. Naopak 
slabší stránkou je práce s pukem, každý den se 
ale snažím na tom pracovat.

Sen každého hokejisty je NHL. Máš nějaký oblí-
bený tým?
Samozřejmě, že nebudu lhát. Je to i můj sen. 
Rád bych si jednou v NHL zahrál, a kdyby to 
bylo v mém oblíbeném klubu, kterým je Bos-
ton Bruins, tak bych se vůbec nezlobil. Je ale 
třeba zůstat pokorný, zůstat nohama na zemi 
a tvrdě pracovat. Teď jsem v Plzni a tady je teď 
moje srdce. Všichni se tu ke mně chovají skvěle 
a dostávám hodně důvěry, kterou bych rád vrátil 
svými výkony.

A nějaký hokejový vzor?
Žádný konkrétní nemám. Snažím se od každého 
vzít něco jiného, ale dělat to po svém. Nesnažím 
se nikoho napodobovat.

Dodržuješ nějaké předzápasové rituály?
Mým jediným rituálem asi je, že si vždy před zá-
pasem sednu v prázdné hale na střídačku, snažím 
se soustředit a nasát tu správnou atmosféru.

Díky tvým skvělým výkonům pochopitelně nechybíš 
ani v nominacích reprezentace. Jaké to je pro tebe 
nosit dres se lvem na prsou?
Je to pro mě hlavně obrovská čest a odměna za 
práci, kterou odvádím. Navíc je super, že ve vý-
běrech je i hodně kluků z Plzně, takže si užívám, 
když můžu s kluky z týmu hrát i v reprezentaci. 

Kanada je kolébkou hokeje. V listopadu se tam 
konalo neoficiální mistrovství světa kategorie U17. 
Jaké to pro tebe bylo?

To bylo pro mě hodně zvláštní a událo se to hodně 
rychle, a hlavně nečekaně. V loňském roce jsem 
nebyl v reprezentaci U16, počátkem téhle sezóny se 
nic nezměnilo. Až na poslední přípravný zápas před 
World Hockey Challenge ve Vancouveru jsem dostal 
pozvánku premiérovou pozvánku do reprezentace. 
Snažil jsem se odvést dobrou práci a odměnou mi 
byla další pozvánka, tentokrát do Kanady. Užíval 
jsem si tam každou minutu, byla to konfrontace 
se světovou špičkou. Bylo to to nejlepší, co se dá 
v této mládežnické kategorii zažít. Ukázalo mi to, 
kde je výkonnostně Kanada či USA. Hodně mě to 
nakoplo. Myslím, že jsme neodehráli špatný tur-
naj, přestože celkový výsledek tomu neodpovídá. 
Myslím, že se mi turnaj docela povedl a že jsem 
pana trenéra Václava Eismanna nezklamal. Navíc 
tam byli i Adamové Titlbach a Benák. S Adamem 
Benákem jsem vždycky na repre na pokoji. 

Díky výborným výkonům sis navíc už v šestnácti 
letech odbyl premiéru v Tipsport extralize. Navíc 
na půdě vedoucího celku z Pardubic. Jaká to byla 
premiéra? 
Něco neskutečného. Dostal jsem příležitost 
u A týmu, vytáhli si mě tam pan Straka s panem 
Kořínkem a panem Bombicem. Všichni to jsou 
skvělí lidé a trenéři. Nabídnuté šance i moc vážím. 
I všem spoluhráčům z áčka bych chtěl poděkovat, 
hodně mi pomáhají.

Ty sis tak letos vyzkoušel extraligu dorostu, juni-
orů i Tipsport extraligu. Kde vidíš největší rozdíl 
napříč soutěžemi?
Tak samozřejmě, že největší rozdíl je přechod 
z juniorského hokeje do Tipsport extraligy. Tam 
je to daleko rychlejší, silovější a techničtější. Hrají 
tam samí zkušení hráči, avšak i přechod z dorostu 
do juniorů je hodně těžký.

Plzeň nedávno slavila desetileté výročí od mis-
trovského titulu. Ty jsi opět nechyběl v nominaci 
do utkání. Jak sis ho užil?
Zahrát si před plným plzeňským stadionem a před 
skvělými fanoušky je doposud můj největší ho-
kejový zážitek a splněný sen. Plzeňský klub mě 
hodně posunul směrem dopředu a já se budu 
každý den snažit pracovat na 120 procent, abych 
tu vloženou důvěru všem těmto lidem vrátit.
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